
ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE  

VALAŠSKÉHO KUŽELKÁŘSKÉHO KLUBU VSETÍN, Z.S.  

ZE DNE 24. 6. 2021 

 

Zahájení členské schůze (dále jen ČS)  18:15  

 

1) Prezence členů - přítomni 28 členů nad 18 let / 60,9 % - schůze je tedy usnášení 

schopná. Prezenční listina s podpisy dostupné u výboru klubu 

 

2) + 3)  

Schůze zahájena předsedou oddílu Petrem Foltýnem v 18:15 hod. přednesení programu a 

návrhem předsedy schůze v osobě Petra Foltýna a navržena zapisovatelka ČS v osobě 

Lucie Oriňakové. 

• Hlasování :  28 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje předsedu a zapisovatelku schůze dle návrhu 

 

4) Zpráva o činnosti spolku – přednesena Petrem Foltýnem – shrnutí činnosti 2020 + štěpení 

TJ Zbrojovka a vznik nového klubu,  veškeré materiály byly k nahlédnutí všem k dispozici na 

místě, dále uloženy u členů výboru. 

• Hlasování: 28 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje zprávu o činnosti klubu 2020  

 

5) Zpráva o hospodaření – Petr Foltýn seznámil členy se stavem účtu, účetní uzávěrce 2020, 

dále byli požádání přítomní členové, aby se snažili aktivně o získávání podpora oddílů u 

svých zaměstnavatelů či dalších zdrojů. Prezentovány získané dary a představeny podané 

žádosti o dotace pro činnost mládeže a klubu – Město Vsetín, NSA, ČUS. Veškeré materiály 

se všemi informacemi byly k nahlédnutí a k dispozici na místě. 

• Hlasování: 28 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje zprávu o hospodaření klubu za 2020 

 

6) Rozpočet – představení návrhu rozpočtu pro 2021 + Návrh výboru klubu na schválení 

členských příspěvků – zachování ve stejné výši jako v loňském roce / uveřejnění na webu a 

kuželně / splatnost k 31.10.2021 

• Hlasování: 28 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje rozpočet a členské příspěvky na 2021 

 



7) Informace z kraje – Petr Foltýn informoval o vzniku ZKKS s vlastním IČ a volbě nového 

výkonného výboru a jeho složení. Nastíněno dění v kraji + informace z valné hromady ČKBF 

a ČKA, dále členové informování, že Petr Foltýn a Lucie Oriňaková byly zvoleni do VV ZKKS 

 

8) Organizace soutěží a zastoupení týmů – prodiskutovány možnosti klubu k postavení 

soupisek pro budoucí soutěž KP/KS 2021-22 / odsouhlaseno že veškerá komunikace a 

odpovědnost půjde přes vedoucí družstev 

• Muži „A“ vedoucí Tomáš Novosad / soupiska : Novosad Tomáš, Bagári Zoltán, 

Bělíček Milan, Hambálek Tomáš, Vančura Libor (hostování), Fojtů Jaroslav, 

Kancner Vlastmil 

• KP „B“ – 1x družstvo (6ti členné) vedoucí Spurný Petr / soupiska: Spurný 

Petr, Kotrlová Lenka, Kašík Miroslav, Orság Martin, Metelka Radim, Plášek Jiří, 

Navrátil Karel, Kovács Martin 

• KS „C“ – 1ní družstvo (4 členné) vedoucí Dvořáček Petr  / soupiska: Dvořáček 

Petr, Struhař Vlastimil, Hnátek Tomáš, Lys Radim, Viktorin Miroslav, Kubík 

Miroslav 

• KS „D“ – 2hé družstvo (4 členné) vedoucí Foltýn Petr / soupiska: Foltýn Petr, 

Foltýnová Adéla, Hanzelová Lucie, Stratilová Dita, Hajda Radek, Hajdová Eva, 

Gottwald Přemysl, Gottwaldová Petra 

Výbor zdůraznil, že členové budou potvrzeni na soupisce v září 2021 jen v případě, že budou 

uhrazeny řádně členské příspěvky a případné dluhy vůči klubu / termín do 30.6.2021 !  

PF informuje ZKKS o návrhu týmu do soutěží kraje. 

 

9) Návrh na vyřazení ze spolku – výbor navrhl na vyloučení člena Martina Kašíka 

k 31.12.2021 / důvod: neuhrazené členské příspěvky 2020, 2021 nezapojení do soutěží 

klubu 

• Hlasování: 28 pro / 0 proti / zdržel se 0 

• Členská schůze schvaluje vyloučení člena Martina Kašíka  

 

Vedoucí družstva A Tomáš Novosad se zavazuje dořešit uhrazení členských příspěvků za 

Tomáše Hambálka  do 30.6.2021, tento návrh na vyloučení byl stažen z jednání ČS. 

 

10) Petr Foltýn přednesl návrh výboru k odsouhlasení zpracování projektové dokumentace 

pro případné dotační tituly – objekt zázemí + herny – předpokládaná výše „investice“ do 

projektové dokumentace ve výši cca 150 000 až 200 000Kč.  

Členové jednohlasně odsouhlasili tento návrh výboru  a dali výboru kompetence k řešení PD 

s celkovými náklady do výše 200.000 CZK. 



Dodatečná diskuze o zrušení skříněk v šatnách v případě rekonstrukce apod. – návrh 

ponechat pouze věšáky / bude zváženo při realizaci + hygienické aspekty  

 

11) Diskuze 

• technické podmínky – revize drah 30. 8. 2023. Rekonstrukce celého herního prostoru 

je neceněna na 2,4 mil. Zlín cca 1,5 mil. Kč. / Co s tím ? Hrát pouze kraj? Investovat 

do nových drah? Co dřív? V trámech dřevomorka, nátěr střechy neproběhl více jak 20 

let / havarijní stav komínu – zákaz používání krbu – možné řešení v rámci podané 

dotace NSA - Provoz a údržba 50% spoluúčast – investovat nejprve do toho, co 

hoří… členové souhlasí ponechat v kompetenci výboru klubu 

Z pléna nevzešel žádný nový podnět či priorita investice. 

 

Jiné 

Předány klíče od vstupních dveří u kuželny a vnitřních prostor vedoucímu družstva Petrovi 

Dvořáčkovi / ostatní vedoucí + výbor již klíče mají. 

Tréninky út + čt mládež od 16:00 zatím do 17:30.  

Úklid kuželny přes léto musí zařídit každé družstvo po sobě.  

Oddílové občerstvení má na starosti zatím Spurný + Foltýn pouze pro členy klubu.  

Zákaz prodávání občerstvení veřejnosti. Kdo bude chtít, může převzít jejich pozice. 

Stále otevřena možnost pronájmu bufetu – pokud někdo má tip na zájemce předat na výbor. 

 

Ukončení schůze 19:45.  

 

Děkujeme všem za účast. 

 

Zapsala dne 24.6.2021 Lucie Oriňaková / verifikace Petr Foltýn           

 

Zápis schůze byl schválen výborem klubu dne 1.7.2021 


